

TamaGo® Poached Egg Processing Machine User Guide

TamaGo® 荷包蛋烹調機使用說明

- 1. Fill up the machine with 2 litres of room temperature water.**
把 2 公升的清水裝入機內。
 - 2. Put the cover on and then press button I then press button II. LED light will turns red indicating the machine has started process.**
把蓋子蓋好，接著按 I 鍵然後按 II 鍵。當 LED 轉紅，表示機器已開始運作。
 - 3. Apply some cooking oil onto each mould.**
在每個模具上都塗上一點食用油。
 - 4. Remove the safety pin then remove the trays from the rack and place all provided moulds on the trays. Now, crack one egg into each mould and gently place the trays back to the rack and insert the safety pin back in.**
把安全銷拿起，然後把托盤全部拿出來，之後把模具放在托盤的空位上。準備好後就可以把蛋打入每個模具內，然後小心的把托盤放回架子上，再把安全銷放回去。
 - 5. LED light will turns green when it's ready along with 30 seconds buzzer. At this time, you can now put the rack into the machine and set the timer for 5 minutes and 30 seconds. Poached eggs will be ready to serve after 5 minutes 30 seconds.**
當運作完畢，LED 燈會轉綠，伴隨著 30 秒的信號聲。這時，您就可以將準備好的架子放入機器內，再把計時器調至 5 分鐘 30 秒。5 分鐘 30 秒後，荷包蛋就完成了。
- You can always adjust your cook time according to your preferences and size of the egg used.**
您可以根據個人喜好和蛋的大小而自行調整烹調時間
 - You must switch off the power before cleaning the machine.**
在清理機器之前您必須把電源關上。
 - Please bear in mind that the freshness and the size consistency of the egg will affect the result.**
請時刻記得蛋的新鮮度和大小的一致性會影響成果。
 - This machine require a minimum 6.5 ampere electric current to ensure the machine function properly, therefore it is suggested to use a single 13 ampere socket point which is NOT shared with other machines. Please do also ensure that the 13 ampere electric current is NOT looped through multiple sockets.**
这台机器需要最少 6.5 安培的电流来保持正常运作，因此建议使用不与其他机器公用的单个 13 安培的插座。另也请确保这 13 安培的电流没有环路至多个插座。